

小学生英语日记

作者：小六 来源：网友投稿

本文原地址：<https://xiaorob.com/riji/daxue/3041.html>

ECMS帝国之家，为帝国cms加油！

小学生英语日记

即将要到一天的结尾了，我们一定有不少所感触的事情吧，何不趁现在赶紧写一篇日记。日记怎么写才合适呢？以下是小编为大家整理的小学生英语日记，供大家参考借鉴，希望可以帮助到有需要的朋友。

小学生英语日记1

今天是我第一天第一次上英语课。早晨我早早的从床上爬起来，穿上衣服吃完饭就冲出家门往英语学校飞奔而去。

到了学校，我看见班里乱成一锅粥。班里有许多我认识的孩子。他们也让我认识了许多新朋友。

上课了，刘老师笑容满面地走进教室，她长的很漂亮。眉毛弯弯的，眼睛大大的，嘴巴不大不小，高高的鼻梁上还架着一副大大的眼镜，样子很神气。

上课的时候，刘老师动情的讲着课，我和同学们听得特别入迷。该举手回答问题了，我毫不迟疑地举起了我的小手。老师叫了我，我回答问题答对了，老师还奖励了我一块糖，这节课下来我得了三块糖，我兴奋极了。不过让我兴奋的并不是糖，而是证明了我虽然比其他同学晚来的，但是我并不比别人差。既然是这样，我以后一定更加努力，超过一个又一个对手，并战胜自己。

今天这节英语课不仅仅给了我很多收获，还告诉我，只要付出努力，什么事情都能获得成功!

小学生英语日记2

I have rested for 10 days. In these days, I felt very bored. I didn't know to do what. Although I had a lot of things to do, I felt uncomfortable. I was ill because of the hot weather. I was tired, sleepy and had no strength. My parents are worried about my health. In fact, it didn't matter. I was always in the room with air-conditioner and opened it in a low temperature. So when I went out, the high temperature disagreed to me. At last, I was ill.

小学生英语日记3

I have a happy family. My mother is a teacher. She likes singing and she likes eating hot pot. She likes playing sports. So she is very healthy. My mother is strict with me.

My father is a policeman. His work is kind of dangerous. He likes reading newspaper. He likes eating hot pot too. But he doesn't do sports.

I'm a girl, I'm fourteen years old. I like eating hot pot best. And I like playing tennis best.

This is my family.

小学生英语日记4

Get up early today is very hot, hot feeling uncomfortable. Breakfast mother let me accompany her to go shopping and I didn't go. Because it is too hot, move feeling on the fingers to sweat.

The city library to read a book this afternoon. Because the library have air conditioning can blow, but also more than books at home too. Conveniently checked total solar eclipse was visible material.

小学生英语日记5

Today I found time was a cruel thing. whatever man is, time always goes on. It won't stay to wait for somebody. You can't use anything to exchange time. Time is also a fair thing. Although you have a lot of money or you enjoy high reputation, time won't leave them more. Today I found I hadn't enough time. Although I have more than a month holiday, but I found I had a lot of things to do. I had a lot of homework to do and I'm essential to complete the homework as soon as I have time.

小学生英语日记6

It was the first day of our summer holiday. All of us were very happy. why? Because we have one month to do things we love to do. we are free. Although we have some homework. But we can finish them in several days. And the rest time we can make good use of. My god! we have been very tired after hard studying. In winter holidays, I want to have full sleep and eat good food in order to replenish myself. Last but not the least, I will have a good rest.

小学生英语日记7

Today is Sunday. It's sunny today. I go to the zoo with my mother. I can see many animals. There are tigers, lions, pandas, snakes and many more. Look! The pandas are over there. They're from China. Look at the baby panda! It's climbing trees. How cute it is! I love pandas.

Next, we go to see the lions. The lions are so strong. Their mouths are too big. The tigers are next to them. They are from Asia. They are yellow. At last, we go to see the monkeys. Some are climbing mountains, some are eating bananas. They're so much fun!

I see many animals at the zoo and I'm so happy today!

小学生英语日记8

七月三日星期一晴天

令人期待已久的英语村已经完工了！很幸运的是我们成为第一批进入快乐英语村游学的学生。

当我一踏进英语村，就像来到国外，里面总共设计了十个情境教室，分别是：机场、图书馆、银行、商店、饭店、诊所、舞台、科学、舞蹈及家政教室。我抱着愉快的心情开始了第一堂课。

每一间教室都有两个外国老师。首先我们先到机场，内部有机舱、柜台.....等设施。这对没出过国的我感到十分新鲜！下一个单元是图书馆，里头的书都是英文。外国老师还念英文给我们听，每个人都很专心聆听喔！我们还自己制作借书证，从玩乐中我们真的学习不少。下一站-银行，还是小学生的我当然很想体验使用提款机，就像妈妈平常去银行一样，先领号码牌再提款。最后中午来到餐厅，虽然同样吃的是营养午餐，但改用盘子、叉子和汤匙，吃起来特别有风味。接下来，来到的是熟悉的商店，看着柜子上琳琅满目的商品，有背包、鞋子、领带.....等，各式各样、令人目不暇给。玩了一整天，我们最后来到饭店，内部华丽的装潢，让人为之眼睛一亮呢！

更多 小学日记 请访问 <https://xiaorob.com/riji/daxue/>

文章生成PDF付费下载功能，由[ECMS帝国之家](#)开发